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  TARSUS TİCARET BORSASI 



 

Tarsus Ticaret Borsası URGE Proje Takımı, 

Fancy Food Show Fuarı’nda 

 

Türkiye, 2024 yılında 265 milyar dolar ihracat hedeflerken, Ticaret Borsası URGE Takımı 

ihracatçıları, bu hedefe katkı sağlamak için pazarlama faaliyetlerini Ticaret 

Bakanlığı’nın Uzak Ülkeler Stratejisiyle devam ettiriyor. 

Borsa Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke başkanlığındaki URGE Takımı heyeti, proje 

kapsamında New York’un büyük marketlerine ve tedarikçi firmalara ziyarette 

bulundular. Dünyanın çeşitli ülkelerinden 3 bine yakın katılımcının bulunduğu Fancy 

Food Show Fuarı, dünyanın her yerinden katılımcıya ev sahipliği yapıyor. 

1955 yılında kurulan ve ABD-New York'ta düzenlenen Fancy Food Show 

Fuarı’nın ana ürün grupları arasında; süt ve süt ürünleri, çikolata ve şekerleme 

ürünleri, dondurulmuş hazır gıda ve konserve ürünleri, doğal ve organik ürünler, gıda 

katkı ve yardımcı maddeleri, alkollü ve alkolsüz içecekler, çay ve kahve ürünleri, 

bitkisel yağlar, dondurulmuş deniz ürünleri, reçel, bal ve pekmez ürünleri, bakliyat ve 

baharat, kuruyemiş, yaş meyve ve sebzeler, paketlenmiş ve hazır gıdalar, gıda üretim 

ekipmanları ve malzemeleri yer alıyor. Tarsus Ticaret Borsası URGE Proje Takımı, Fancy 

Food Show Fuarı’nda 100’den fazla firma ile görüşme sağlarken, rakiplerini tanıma 

fırsatı da yakalamış oldu. 

BAŞKONSOLOS’UN ZİYARETİ 

Amerika-New York Başkonsolosu Reyhan Özgür'ün de ziyaret ettiği Türkiye standında 

kendisi ile görüşme fırsatı yakalayan Tarsus Ticaret Borsası URGE Proje Takımı ekibi, fuar 

ile ilgili değerlendirmelerini Başkonsolos ile paylaştılar. 

Dünyanın en büyük ve en önemli gıda fuarlarından biri olan Fancy Food Show SFA ile 

ihracatçı firmaların ürünlerini pazarlama yönetimine yeni bakış açıları yakalamış oldu. 



 

 

Mersin İli Oda 

Borsa Başkanları 

İstişare Toplantısı 

MDTO Ev 

Gerçekleştirildi 

 

Mersin İli Oda Borsa Başkanları 

İstişare Toplantısı MDTO Ev 

Sahipliğinde Gerçekleştirildi 

Mersin İli Oda Borsa Başkanları 

İstişare Toplantısı Mersin Deniz 

Ticaret Odası (MDTO) ev 

sahipliğinde gerçekleştirildi. 

Yönetim Kurulu Üyesi İlhan 

Titiz’in Tarsus Ticaret Borsasını 

temsilen katıldığı toplantıda, 

ağırlıklı olarak organize sanayi 

bölgelerindeki gelişmeler, 

tarım sektöründe yaşanan 

sorunlar ve bölgedeki 

yatırımların durumu 

değerlendirildi. Tarsus Ticaret 

Borsası Yönetim Kurulu Üyesi 

İlhan Titiz, toplantıda AB 

ülkelerine yapılacak ihracat 

açısından organik tarım ile ilgili 

çalışmakta fayda gördüklerini, 

yaş meyve ve sebze 

sektörünün gelişmesi için 

coğrafi işaretleme ve 

markalaşma ve tanıtım 

faaliyetlerine önem verilmesi 

gerektiğini söyledi. Titiz, 

yaşlanmış ve verimden düşmüş 

bahçelerin çağdaş 

belediyecilik kriterlerine uygun 

olarak yenilenmesini, analiz 

laboratuvarları sayılarının 

artırılmasını, rekabet şansının 

yükselmesi için destek ve kredi 

miktarlarının arttırılmasını 

dilediklerini ifade etti.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Başkan Yardımcısı Kemal Süheyl 

Batmaz,Mersin Agropark A.Ş.’nin Genel 

Kurul toplantısına katıldı. 

 

Tarsus Ticaret Borsası Başkan Yardımcısı Kemal Süheyl Batmaz, Tarsus Ticaret 

Borsası’nın da kurucu ortağı olduğu Mersin Agropark A.Ş.’nin Genel Kurul 

toplantısına katıldı. 

Başkan Yardımcısı Batmaz toplantı sonrası yaptığı açıklamada “Mersin 

Agropark ile tarım ve teknolojiyi buluşturarak yüksek katma değerli, yüksek 

verimli ve sağlıklı ürünler yetiştirerek, Türkiye’nin tarımsal ihracatını artırmak ve 

tarımda dışa bağımlılığını ortadan kaldırmak hedefleniyor.” Dedi. 

Tarım ve 

teknolojini

n aynı çatı 

altında 

buluşturan 

Türkiye’nin 

ilk tarım ve 

gıda 

teknoparkı 

Mersin 

Agropark’ı

n Tarsus 

İlçesine 

bağlı Alifakı yerleşkesinde gerçekleştirilen genel kurul toplantısında; Mersin 

Agropark ile ilgili gelinen son durum ve bölgeye yatırımcıları çekmeye yönelik 

hazırlıkların süratle devam edildiğine dikkat çekilerek, toplantıda öneri ve 

görüşler paylaşıldı. 

 

 

 

 

 



 

Tarsus Ticaret Borsası URGE Proje Takımı 

New York TÜRK EVİN’de 

 

Dünyanın en büyük ve en önemli gıda fuarları arasında gösterilen Fancy Food Show 

Fuarı için Amerika’nın New York şehrine giden Tarsus Ticaret Borsası URGE Proje Takımı 

New York Başkonsolosu Reyhan Özgür’ü ve Ateşe Osman Nuri Gökbulut’u Türk Evinde 

ziyaret etti. 

Borsa Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke Başkanlığındaki heyet Amerika-New York 

Başkonsolosu Reyhan Özgür ile Tarsus ve bölge ekonomisi başta olmak üzere iki ülke 

arasındaki ihracat ile ilgili değerlendirmelerde bulundular. Başkonsolos Özgür 

ziyaretten duyduğu memnuniyeti ifade ederken Türk firmalarının her geçen yıl 

Amerikan gıda sektöründe pazar paylarının artmasından duyduğu memnuniyeti de 

dile getirdi. Özgür, “ İlk defa sizin bölgenizden Türk firmalarını görmek bizleri sevindirdi. 

Burası zor bir ülke ama, gıda sektörümüz açısından büyük bir öneme sahip” dedi. 

Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke ise üye firmalarına uluslararası arenada rekabet 

gücü katmak için Ticaret Bakanlığı tarafından verilen destekle gerçekleştirilen 

etkinliğe katılımın çök yararlı olduğuna değindi. 

Türk Evi'nde New York Başkonsolosu Reyhan Özgür'e, Tarsus Ticaret Borsası hakkında 

bilgiler veren Teke, “Daha çok iletişim ve firmaların birbirini tanımasına dönük olan bu 

etkinlik kapsamında pek çok yeni firmayla tanışma fırsatı bulduk. Bu pazarda çok 

güçlü bir potansiyel var. Bizler de firmalarımızın yolunu açacak projeler geliştirmeyi 

sürdürüyoruz. Sektörlerimiz için ümit ediyorum ki burada çok başarılı işler yapacaktır." 

diye konuştu. 

 



 

Tarsus Ticaret Borsası Yönetim 

Kurulu haftalık olağan toplantısını 

gerçekleştirdi. 
 

arsus Ticaret Borsası Yönetim Kurulu haftalık olağan toplantısını 

gerçekleştirdi. 

Ticaret Borsası Yönetim Kurulu, haftalık olağan toplantısını Mustafa Teke 

başkanlığında gerçekleştirdi, 

Gündemdeki konuların görüşüldüğü toplantıda, yazılı ve görsel basında yer 

alan ve kamuoyunda tartışılmakta olan Hazine ve Maliye Bakanlığının 2024-

2026 Orta Vadeli Programla uyumlu olarak hazırladığı vergi düzenleme 

taslaklarına ilişkin düzenlemeler değerlendirildi. 

Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke, toplantıda 21-27 Haziran 2024 tarihinde 

New York Amerika'da düzenlenen Summer Fancy Food Fuar ziyaretine ait 

Ticaret Bakanlığına gönderilen rapor hakkında yönetim kurulu üyelerini 

bilgilendirdi. 

Teke; “Yaş meyve ve sebzeyi en çok Rusya'ya olduğu gibi gönderiyoruz. 

Ancak biz üyelerimizi katma değerli ürünler üretmeleri konusunda 

destekliyoruz. 

T 



 

Tüm dünyadan sadece gıda sektöründen 3000'den fazla katılımcısı ile bütün 

ülkelerin en kaliteli gıda ürünlerinin tanıtıldığı bir fuardı. 

Faaliyet sonunda katılımcılara dağıtılan değerlendirme formalarından alınan 

sonuçların analiz edilerek, faaliyetin başarısına ilişkin değerlendirmeler ışığında, 

URGE proje takımında yer alan firmalarımız beklentilerinin ötesinde bir fuarla 

karşılaştılar. Biz neredeyiz, ne yapıyoruz, hangi ülke nerede, dünya nerede 

sorularının tamamının cevabını buldukları bir fuar oldu. Firmalarımız özellikle bu 

tarz fuar gezi desteklerinin artması için ricada bulundular. 

Çok büyük ve kapsamlı bir fuar geçirdiler. Özellikle direkt olarak satılan yaş 

meyve sebzelerin fırınlanarak, güneşte veya dondurularak kuru meyve 

şeklinde katma değerli olarak Amerika'ya ihracatının yapılabileceği görüldü. 

En çok dikkat çekilen ise organik ürünlerin çok fazla ilgi görmesiydi. Birçok ülke 

ve firma ile yüz yüze irtibata geçilmiş ve bağlantılar kurulmuştur. Bugüne 

kadarki en verimli Yurt dışı pazar faaliyetimiz olduğunu söyleyebiliriz. Sonuçları 

da en kısa sürede alacağımıza inanıyoruz.” Dedi. 

 

 

Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke, 15 

Temmuz darbe girişiminin yıldönümü 

mesajı 

 

Tarsus Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke, 15 Temmuz darbe 

girişiminin yıldönümünde "Ülkemizin istiklaline ve istikbaline yapılan bu alçakça saldırıyı 



 

unutmadık ve unutmayacağız." ifadesini kullandı. Teke, "15 Temmuz Demokrasi ve Milli 

Birlik Günü" dolayısıyla yayımladığı mesajda, iş dünyası olarak her zaman 

demokrasinin, milletin ve devletin yanında olduklarını belirtti. 

Teke, şunları kaydetti: 

"15 Temmuz 2016 hain darbe girişiminin yıldönümünde, Ülkemizin istiklaline ve 

istikbaline yapılan bu alçakça saldırıyı unutmadık. Milletin iradesi ve demokrasi 

dışında hiçbir iradeyi dün de bugünde yarında tanımıyoruz. Demokrasinin, milletimizin 

ve devletimizin yanındayız. “Hâkimiyet, kayıtsız şartsız milletindir’ ilkesini şiar edinen 

bizler, demokrasiyi savunmaya devam edeceğiz. Çünkü devletimiz ve ülkemiz var 

oldukça biz de varız. Demokrasi varsa hepimiz varız. Vatanını korumak adına iman 

dolu göğüslerini siper eden kahraman şehitlerimize Allahtan rahmet diliyor, gazilerimizi 

minnetle anıyorum." 

Başkanı Murat Kaya, 15 Temmuz 

Demokrasi ve Milli Birlik Günü dolayısıyla 

bir mesaj yayımladı 

 

Tarsus Ticaret Borsası Meclis Başkanı Murat Kaya, 15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik 

Günü dolayısıyla bir mesaj yayımladı. Meclis Başkanı Kaya, her zaman demokrasinin, 

milletin ve devletin yanında olduklarını belirtti. 

Meclis Başkanı Kaya’nın mesajı şöyle; 

Türkiye, 15 Temmuz 2016 gecesi, gücünü sandıktan, yetkisini milletten almayan bir 

idareyi asla meşru kabul etmeyeceğini, demokrasi ve milletin iradesi dışında bir 

seçeneğe de boyun eğmeyeceğini göstermiştir. 



 

15 Temmuz Türkiye için bir daha yaşanmaması gereken bir gündü. Türk halkı gün 

sonunda iradesinin demokrasiden yana olduğunu gösterdi. 

15 Temmuz hainlerinin ekonomik tahribatına karşı tüccarımızla, sanayicimizle, 

çalışanlarımızla omuz omuza çalıştık. Bu millet, 15 Temmuz hainlerini de ülkemizi muasır 

medeniyet seviyesinin üzerine çıkarma mücadelesi veren vatanseverleri de 

unutmayacak 

Atatürk'ün Gençliğe Hitabesi’nde söylediği şu sözleri hiç aklımızdan çıkarmayalım; 'Ey 

Türk Gençliği! Birinci vazifen, Türk istiklalini, Türk Cumhuriyeti'ni, ilelebet muhafaza ve 

müdafaa etmektir. Mevcudiyetinin ve istikbalinin yegane temeli budur. 

Demokrasi zaferinde öncülük eden başta Türk Halkına, Türk Basınına, Türk Polis 

Teşkilatına Türk Silahlı Kuvvetlerimizin gerçek mensuplarına gösterdikleri birlik, 

beraberlik ve kararlı duruşlarından dolayı yürekten kutluyor, kahraman şehitlerimize 

Allah’tan rahmet, kıymetli ailelerine sabırlar diliyoruz, gazilerimizi minnetle anıyoruz." 

dedi. 

Tarsus Ticaret Borsası'ndan Büyükşehir'e 

Ziyaret 

 

 

Tarsus Ticaret Borsası Yönetim ve Meclis Üyeleri, Mersin Büyükşehir Belediye Başkanı 

Vahap Seçer’i ziyaret ederek, başarı dileğinde bulundu. 

Ziyarette Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke, Başkan Seçer’e yeni dönemde de 

başarılı çalışmalara imza atacaklarına yürekten inandıklarını belirterek, Tarsus ve 

Mersin’e değer katacak her türlü proje ve işbirliğine hazır olduklarını ifade etti. Mersin 

Büyükşehir Belediye Başkanı Vahap Seçer de ziyaretleri ve güzel dilekleri dolayısıyla 

Tarsus Ticaret Borsası Yönetim ve Meclis üyelerine teşekkür ederek, yeni dönemde de 



 

Tarsus özelinde güzel çalışmalar yapmaya, yeni projeler üretmeye devam 

edeceklerini ifade etti.  

Borsa Yönetim Kurulunda,TOBB Başkanı 

Rifat Hisarcıklıoğlu’nun bankalara 

hassasiyet çağrısı değerlendirildi. 

 

Tarsus Ticaret Borsası Yönetim Kurulu haftalık olağan toplantısını gerçekleştirdi. 

Ticaret Borsası Yönetim Kurulu, haftalık olağan toplantısını Mustafa Teke başkanlığında 

gerçekleştirdi, 

Gündemdeki konuların görüşüldüğü toplantıda, yazılı ve görsel basında yer alan 

TOBB Başkanı Rifat Hisarcıklıoğlu’nun bankalara hassasiyet çağrısı değerlendirildi. 

Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke, yapılan çağrı için şu ifadeleri kullandı; 

“TOBB Başkanımız Sayın Hisarcıklıoğlu’nun açıklamasında da yer alan üreten, istihdam 

sağlayan, bu ülkenin geleceğine yatırım yapan özel sektörümüz; yatırım, istihdam, 

üretim ve ihracatını her sene artırmakta, dünyanın dört bir köşesinde ülkemizi en iyi 

şekilde temsil etmektedir. Reel sektör ve finans sektörü aynı elmanın iki yarısı, 

firmalarımız, bu ülkenin milli servetidir. İş insanlarımız özellikle işletme sermayesi 

finansmanı ve yeni yatırım finansmanı bulmakta zorlanıyor. Her 5 işletmeden 4’ü 

finansmana erişim sorunu yaşadığını belirtiyor. Her 10 iş insanından 9’u bankalardan 

kredi alma sürecinde sorun yaşıyor. 

lkemizin üretim faaliyetlerini büyük özveriyle sürdüren şirketlerimize yönelik 

itibarsızlaştırma girişimlerine karşı başkanımız, M.Rifat Hisarcıklıoğlu’nun 

açıklamalarına sonuna kadar katılıyoruz. “ şeklinde sözlerini tamamladı. Ü 



 

Karadağ ve Erdoğan dan Tarsus Ticaret 

Borsasına ziyaret.

Mersin İl Tarım ve 

Orman Müdürü 

Erdem Karadağ ile 

Tarsus İlçe Tarım ve 

Orman Müdürü Hayri 

Erdoğan dan Tarsus 

Ticaret Borsasına 

ziyaret. 

Gerçekleşen 

ziyaretten duyduğu 

memnuniyeti ifade 

eden Yönetim Kurulu 

Başkanı Mustafa 

Teke, İl Tarım Müdürü 

Erdem Karadağ ve 

İlçe Tarım Müdürü 

Hayri Erdoğan ile 

bölge genelinde 

tarımsal üretime zarar 

veren Akdeniz meyve 

sineği ile 

mücadelenin önemini 

istişare ettiler. 

Yönetim Kurulu 

Başkanı Teke; 

“Bölgenin tarımsal 

verimliliğine katkı 

sağlamak, tarımsal 

üretime zarar veren 

Akdeniz meyve sineği 

ile mücadeleyi 

kararlılıkla 

sürdürmemiz 

gerekiyor. 

Üretimimize, 

ihracatımıza, 

çiftçimizin doğrudan 

gelirine zarar veren 

Akdeniz meyve sineği 

ile mücadelenin altını 

çizmek gerekiyor. Her 

ne kadar birçok 

kurumumuz, sivil 

toplum kuruluşlarımız 

mücadeleye destek 

veriyor olsa da 

yereldeki en önemli 

paydaşımız 

çiftçilerimizdir. Bu 

mücadelede biz İlçe 

Tarım Müdürlüğümüz 

ile işbirliği içindeyiz ve 

İlçe müdürümüz Hayri 

Bey’e teşekkür 

ediyorum..” Dedi. 

Mersin İl Tarım ve 

Orman Müdürü 

Erdem Karadağ ise, 

“Akdeniz Meyve 

Sineği bölgemizde  

yetişen çok sayıda 

meyveye zarar 

veriyor. Türkiye’deki 

narenciye üretiminin 

hemen hemen 

yarısına yakınının 

yapıldığı bölgemizde, 

üreticinin emeğine 

darbe vuruyor. Zarar 

gören ürünler ihraç 

edilemiyor. Eş zamanlı 

ve toplu 

mücadelenin 

sürdürülmesi 

gerekiyor. Böylece 

daha etkin sonuçlar 

alabiliyoruz. “ dedi. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Yönetim Kurulu; "Hedeflerimize 

ulaşmadaki başarımız ekip çalışmamızla 

gerçekleşti." 

 

Tarsus Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Olağan Toplantısında Son Bir Yılı Değerlendirdi. 

Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke’nin başkanlığında gerçekleşen toplantıda 

Başkan Yardımcısı Kemal Süheyl Batmaz, Yönetim Kurulu Üyeleri Yücel Gürbüz, İlhan 

Titiz, Ayhan Bayram ile Hesapları İnceleme Komisyon başkanı Nail Uçak Borsanın son 

bir yıllık durumu değerlendirildi. Bugüne kadar yürütülen projeler ve hedeflerin 

değerlendirildiği toplantıda Teke, göreve geldiklerinde ilk yapmaları gerekenin 

beraberliği sağlamak olduğunu yineleyerek, “Stratejilerimize yönelik tüm projelerimize, 

hedeflerimize ulaşmadı ki başarımız ekip çalışmamızla gerçekleşti. İfadesini kullandı. 

İkinci nesil borsa üyelerine önem verdiklerini belirten Teke, “Dünyada yaşanan 

gelişmeleri takip ederek yeşil dönüşüm ve dijitalleşmeyi hedeflerimiz arasına koyduk. 

Firmalarımızın rekabet edebilirliği ve verimliliğini artırmak takvimimizde öncelikli sırada 

yer aldı. Üye firmalarımızın sonraki nesillere aktarılmasıyla ilgili çalışma kararı aldık. 

İhracata ihtiyacımız olduğunu saptayarak firmaların daha çok ihracat yapması, 

yapmayanların yönlendirilmesi için çalışmaları hedef aldık. İkinci nesil olarak 

firmalarında başarılı çalışmalar yürüten üyelerimize özellikle ihracat konusunda 

desteklerimizi vermeye devam edeceğiz. Onların başarı hikayeleri, bölgemizin 

ekonomisi için çok önemlidir.” dedi.  

Başkan Yardımcısı Batmaz ise, Tarsus’un gerçek potansiyelinin ortaya çıkarılmasının 

önemli olduğuna dikkat çekerek “Tarsus, gerekli alt yapı, işgücü ve ticaret kültürü ile 

güçlü bir yapıya sahip. Bizim yerli ürünlerimizi katma değerinin arttırılmasına, katma 

değeri yüksek işlenmiş ürünlere dönüştürecek mekanizmalar kurmaya ihtiyacımız var. 

Beklentimiz, bu dönüşümün sağlanmasına yönelik adımların atılması ve ilgili teşvikler 

ile desteklerin bu doğrultuda düzenlenmesidir. Hedefimiz, geleceğin sektörü olan 

tarım ve gıda sektöründe daha aktif bir rol üstlenmektir.” Dedi. 



 

 


